
 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 25/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 685/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απόφασης Δ.Σ. του Ν.Π. «Κέντρο Κοινωνικής 
Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, Παιδείας & 
Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας» περί είσπραξης 
αποζημίωσης για παρεχόμενες υπηρεσίες (τροφεία). 

 
         Σήμερα 10 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. 
Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωνάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Χ. Τσιούντας, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ. Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 31)Α. 
Παπαδόπουλος, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 33)Γ. Μελιόπουλος, 34)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Α. Λαζαρίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Η. 
Σοφιανίδης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, Κ. Τζήμας. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Χ. Γαϊτάνου, Κ. Συμεωνίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 673/2011 απόφασης προσήλθε η κα Β. Σταυροπούλου και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Χ. 
Σαββαϊδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 674/2011 απόφασης προήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Κ. Συμεωνίδης, 
Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Η. Σοφιανίδης, Ι. Παπαδόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 682/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Καγκελίδης.  
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 685/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 686/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Καγκελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 687/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.   

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του δημοτικού Νομικού Προσώπου με την 
επωνυμία ……………«Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, 
Παιδείας και Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας …….» με την αριθ. 
……44/2011…. απόφασή του υποβάλλει πρόταση επί των αιτήσεων εγγραφής-
διαγραφής-μεταγραφής φιλοξενίας παιδιών και τον καθορισμό των τροφείων στους 
Βρεφονηπιακούς και Παιδικούς Σταθμούς του ανωτέρω Κέντρου. 
 Σύμφωνα με τον κανονισμό (πρότυπος κανονισμός ΦΕΚ497Β΄/2002) 
λειτουργίας ΝΠΔΔ Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθμών (άρθρο 9) το διοικητικό 
συμβούλιο του Ν.Π. μετά από πλήρως τεκμηριωμένη σύμφωνη γνώμη του οικείου 
ΟΤΑ και η οποία θα είναι σύμφωνη με τον κοινωνικό χαρακτήρα των παρεχομένων 
υπηρεσιών μπορεί να ορίζει κριτήρια επιβολής μηνιαίας οικονομικής εισφοράς 
(τροφεία) στις οικογένειες των φιλοξενουμένων παιδιών, σύμφωνα με την οικονομική 
τους δυνατότητα... 

…Με την ίδια απόφαση το διοικητικό συμβούλιο ορίζει τις περιπτώσεις των 
οικογενειών που μπορούν να απαλλαγούν από την καταβολή της οικονομικής 
εισφοράς ή που θα καταβάλλουν αυτή μειωμένη. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ανάγνωση θέματος. 

 Παυλίδης: Είναι αποφάσεις που παίρνουμε κάθε χρόνο για τα παιδιά, τροφεία 
και πρέπει να έρθει στο Δ.Σ. Η μόνη αλλαγή που έχει, γιατί αφήσαμε τις περσινές 
τιμές, είναι ότι σε όλα τα χωριά βάλαμε ενιαίο το ελάχιστο30 €. Είναι τα παλιά, είναι 
75 αν έχει κάποιος εισόδημα μέχρι 25.000,00 € , 90 αν έχει μέχρι 45.000,00 € και 
110. 
 Πρόεδρος: Και βεβαίως κλιμακώνεται και με βάση τα παιδιά που φιλοξενεί. 
 Παυλίδης: Τα επόμενα χρόνια θα πρέπει σιγά-σιγά να εξομοιώσουμε όπως 
εξομοιώσαμε φέτος και τις υπηρεσίες, μπορούμε δηλαδή σε όλους τους 
βρεφονηπιακούς και τα ταΐζουμε και έχουμε συμπληρώσει και με προσωπικό, θα 
πρέπει σιγά-σιγά να μην το κάνουμε απότομα.  
 Πρόεδρος: Το δεύτερο παιδί πληρώνει το 70% των τροφείων της κλίμακας 
στην οποία ανήκει και το τρίτο αν υπάρχει, που μπορεί να υπάρχει δωρεάν. 
 Μελιόπουλος: κ.Παυλίδη εγώ θα ήθελα να ρωτήσω το εξής, βλέπω εκεί στον 
κατάλογο τα τροφεία λέτε από 0 € οικογενειακό εισόδημα ως 25.000,00 αναφέρετε το 
ποσό των τροφείων. 0 € παράδειγμα είναι κάποιος άνεργος, δέχεστε και παιδιά 
ανέργων στους παιδικούς σταθμούς; κι αν όχι γιατί; Η επόμενη ερώτηση είναι, γιατί 
βλέπω έχει τον κατάλογο των παιδιών, δεν είναι το θέμα μόνο με τα τροφεία, πόσα 
καινούργια παιδιά πήρατε με την ΕΕΤΑ και πόσα χωρίς αυτό. Ένα τρίτο ερώτημα 
είναι το ποσό το οποίο λαμβάνετε από την ΕΕΤΑ σε σχέση με τα ποσά που παίρνει το 
νομικό πρόσωπο από τα τροφεία ποια είναι αυτά τα ποσά, η αναλογία μεταξύ τους, 
ένα τέταρτο ερώτημα είναι, τα χρήματα από την ΕΕΤΑ στην περσινή χρόνιά που 
διατέθηκαν κι αν διατέθηκαν για τους σκοπούς που ορίζει η ΕΕΤΑ και που θα 
διατεθούν φέτος. Και πόσα παιδιά απορρίφθηκαν.  
 Παυλίδης: Καταρχάς να πω ότι όσον αφορά το μηδέν είναι από παλαιότερα, 
προφανώς υπάρχουν και κάποιες εξαιρέσεις και το πρόγραμμα της ΕΕΤΑ παίρνει 
ακόμα και παιδιά που είναι μηδέν εισόδημα, αλλά υπάρχουν και κάποιες εξαιρέσεις 
που τους παίρνουμε. Κάποιοι έχουν φορολογική δήλωση μηδέν άσχετα αν αυτό είναι 
πιστευτό ή όχι ό,τι δηλώνουν, αυτοί το δηλώνουν. Τώρα όσον αφορά νέα παιδιά, ναι 
πήραμε νέα παιδιά, είναι στην απόφαση, συμπληρώνονται τα νούμερα που μπορεί να 
δεχτεί κάθε βρεφονηπιακός σταθμός, γιατί έτσι πρέπει και να λειτουργήσει, 
συμπληρώνοντας τα παιδιά. Αρκεί να σας πω ότι έχει κάποιες κενές θέσεις ακόμα 
που συμπληρώνονται, και είναι στο Μακροχώρι, γιατί φύγανε που γράφτηκαν κάποια 



παιδιά στα προνήπια, είναι ελάχιστες όμως οι θέσεις. Όσον αφορά η ΕΕΤΑ είναι 
γύρω στα δυο χιλιάρικα, εξακόσια κι οχτακόσια αντίστοιχα εξαρτάται από το σταθμό 
κλπ η επιδότηση για κάθε παιδί, όπως αντιλαμβάνεστε γι’ αυτό κάναμε μια μεγάλη 
καμπάνια το καλοκαίρι και φέτος εντάξαμε και περισσότερα παιδιά στην ΕΕΤΑ 
σχεδόν τα διπλάσια και βάλαμε και πρώτη φορά και βρεφονηπιακούς από τα χωριά, η 
Πατρίδα ας πούμε μπήκε πρώτη φορά, ο Αϊ-Γιώργης πρώτη φορά και μακάρι κι όλοι 
οι βρεφονηπιακοί να λειτουργήσουν σας το λέω ξανά εδώ μέσα, όπως λειτουργούσαν 
τα Ριζώματα, όπου τα Ριζώματα ψάχνανε ακόμα και ληξιαρχικές γεννήσεις παιδιών 
και εγγράφανε όλα τα παιδιά κι ήταν ένας δήμος δηλαδή όπου όλα τα παιδιά ήταν 
στην ΕΕΤΑ και ήταν και βιώσιμος. Εντάξει; Αυτό ελπίζουμε φέτος, κάναμε ένα βήμα 
με όλους τους βρεφονηπιακούς, του χρόνου θα το κάνουμε καλύτερο, θα το 
οργανώσουμε, είναι διετές το πρόγραμμα κι επειδή η ΕΕΤΑ πληρώνει 2.800,00 για 
κάθε παιδί, αντιλαμβάνεσθε ότι εμείς με τα 75 € ή με τα 90 € θα φτάσουμε στους 
εννιά μήνες στα 1.000,00 € κι αν τα φτάσουμε. Είναι τεράστια η διαφορά, εμείς στο 
διοικητικό συμβούλιο την επόμενη φορά θα ζητήσουμε μια μελέτη για όλα αυτά τα 
κόστη γιατί είναι δικό να μαζεύεται κάθε φορά το διοικητικό συμβούλιο και να λέει ο 
καθένας με την πολιτική του άποψη μόνο, άντε να το βάλουμε 70, όχι 100, όχι 200. 
Δηλαδή κάπου πρέπει να βρούμε τι κοστίζει πραγματικά σε υπηρεσίες. Όσον αφορά 
τα χρήματα που έρχονται στην ΕΕΤΑ, κλπ θέλω να σας πω ότι για να λειτουργήσει το 
σύστημα και να είναι βιώσιμο όταν έρχονται τα λεφτά από το «βοήθεια στο σπίτι» 
πληρώνονται και οι βρεφονηπιακοί, κι όταν έρχονται λεφτά από τις ΕΕΤΑ 
πληρώνονται και τα «βοήθεια στο σπίτι». Όταν σε ένα νομικό πρόσωπο ανήκουν 
εργαζόμενοι και είναι 140 εργαζόμενοι εκεί, πρέπει να πληρώνονται τακτικά, αφού τα 
χρήματα είναι από τον ίδιο κουρβανά. Φυσικά και πάνε για τους σκοπούς και 
πρώτιστα που πάνε να συμπληρώσουν τις υπηρεσίες στους βρεφονηπιακούς. Ήδη σας 
είπα ότι στους παιδικούς που υπάρχουν και στα χωριά βάλαμε και κουζίνα, 
εγκαταστήσαμε και κουζίνα, άρχισαν να ταΐζουν τα παιδιά, όπως ταΐζουν και στα 
παιδιά της Βέροιας. Όσον αφορά τα άτομα που απορρίπτοντα, πρέπει να έμειναν 
γύρω στα 70 με 80, θα σας πω την επόμενη φορά ακριβώς.  
 Πρόεδρος: Είπατε ότι το πρόγραμμα έχει ορίζοντα διετίας. Μετά τι; 
Προϋπόθεση πιστοποίησης των παιδικών σταθμών; 
 Παυλίδης: Δυστυχώς ναι.  
 Πρόεδρος: Αν δεν πιστοποιηθούν οι παιδικοί σταθμοί δεν μπορούν μετά από 
δυο χρόνια να συνεχίσουν.  
 Τσαβδαρίδης: κ.πρόεδρε οι τιμές μπορεί να παραμένουν σταθερές, νομίζω 
όμως ότι αυτό δεν είναι σωστή αντιμετώπιση της παρούσας οικονομικής κατάστασης 
κ.Παυλίδη, εγώ φρονώ ότι θα έπρεπε να μειωθούν σε ένα ποσοστό τουλάχιστον της 
τάξης του  20% τα τροφεία των παιδικών σταθμών κι όχι να μείνουν αμετάβλητα 
διότι έχουν επιδεινωθεί δραματικά οι οικονομικές συνθήκες για κάθε οικογένεια και 
νομίζω ότι ακόμη και για την πρώτη τάξη από 0 έως 25.000,00 το να έχει δυο παιδιά 
τα οποία πληρώνουν αν έχω υπολογίσει σωστά 130 € είναι ένα τεράστιο ποσό γι’ 
αυτές τις οικογένειες και θεωρώ ότι κακώς παρέμεινε όταν όλα μειώνονται, όταν ο 
δήμος έχει ζητήσει και έχει μειώσει τα έξοδα του για μίσθωση διαφόρων κτιρίων κλπ 
υπηρεσιών, όταν γίνεται μια προσπάθεια τεράστιας μείωσης όλων των πραγμάτων κι 
όταν έχει και τη δυνατότητα ο δήμος να κάνει εκδηλώσεις όπως του προηγούμενου 
θέματος, νομίζω ότι θα πρέπει να φροντίσει πρώτα την κοινωνική πολιτική, να 
σεβαστεί το οικονομικό πρόβλημα το τεράστιο που αντιμετωπίζει κάθε μέση 
ελληνική οικογένεια  και να έκανε μια προσπάθεια τουλάχιστον ακόμη και 
συμβολικά αν δεν μπορούσατε να πετύχετε αυτό το ποσοστό που είπα εγώ το 20% να 
προβείτε σε μείωση των τροφείων που διεκδικείται από τους  γονείς για να μπορέσει 
να δείξει ο δήμος ότι πράγματι ασχολείται και νοιάζεται και βάζει πλάτη στο 
οικονομικό εισόδημα της ελληνικής οικογένειας που έχει συρρικνωθεί δραματικά 
λόγω της πολιτικής που έχει εφαρμόσει αυτή η πολύ μεγάλη κυβέρνηση που θα μείνει 
στην ιστορία του τόπου ως η κυβέρνηση που κατάστρεψε την Ελλάδα, όπως αυτή 
καμιά άλλη.  
 Σοφρόνωφ: Εγώ αγαπητοί συνάδελφοι λυπάμαι πραγματικά γιατί το ζήτημα 
το αντιμετωπίζουμε σήμερα ως ένα διαχειριστικό-λογιστικό, γιατί για εμάς το θέμα 



των παιδικών σταθμών, με συγχωρείτε αν θα φάω το χρόνο μου, δεν ήθελα 
πραγματικά να καθυστερήσω αλλά είναι σημαντικό, για εμάς αυτό το θέμα έχει 
σοβαρές κοινωνικές διαστάσεις και είναι αμιγώς πολιτικό. Όχι ότι έχει καμιά αξία η 
αναφορά στην ιστορία, και χαίρομαι πραγματικά που ο κ.Κούτρας σήμερα 
αναγνωρίζει ότι και οι δυο εναλλασσόμενες κυβερνήσεις έχουν ευθύνες, χαίρομαι 
πραγματικά που το είπατε κ.Κούτρα, θέλω να επισημάνω ότι από τότε που οι δήμοι 
ανέλαβαν αυτές τις αρμοδιότητες είτε με την ανοχή τους, είτε με τη θέληση τους, όχι 
ότι πρώτα ήταν καλύτερα τα πράγματα, αλλά τέλος πάντων είχαμε μια σειρά 
αρνητικών εξελίξεων, καθιερώθηκαν τα τροφεία, έγιναν οι αλλαγές στις εργασιακές 
σχέσεις, έχουμε πληθωρικά τμήματα, υπάρχουν ακαταλληλότητα κτιρίων, ανυπαρξία 
αύλιων χώρων, κινδυνεύουν να κλείσουν παιδικοί σταθμοί γιατί μπορεί να μη δοθούν 
πιστοποιήσεις και άδειες, έχουμε μισθωμένα κτίρια και μια σειρά άλλα τέτοια 
ζητήματα και μύρια όσα θα έλεγα. Σ’ αυτήν πραγματικά τη δύσκολη οικονομική 
συγκυρία, όχι για όλους, για τα λαϊκά στρώματα είναι δύσκολη η συγκυρία, στα 
λαϊκά στρώματα ανήκουμε κ.πρόεδρε, για την πλειονότητα του κόσμου, για το 95% 
γιατί οι άλλοι είναι μετρημένοι στα δάχτυλα, την ώρα που οι μισθοί, η πλειοψηφία 
των μισθών και πάτε και στους δημοσίους υπαλλήλους, πάτε στο ενιαίο να δείτε τι 
έγινε, οι μισθοί θα κυμαίνονται το πολύ μέχρι 700, 800 ευρώ το μήνα, ερχόμαστε 
τώρα εμείς που οι φόροι έρχονται κάθε μέρα χαρτιά στα σπίτια μας τι να πληρώνουμε 
για το χ,ψ,ω έρχονται και πολλαπλασιάζονται οι φόροι με γεωμετρική πρόοδο, 
ερχόμαστε και λέμε από έναν άνθρωπο, ο οποίος θα έχει εισόδημα έξι, εφτά, οκτώ 
χιλιάρικα το χρόνο, δώσε και 1.300,00 € για τα δυο παιδιά σου, να τα πας σε ένα 
παιδικό σταθμό. Και αποκλείουμε λέει και τους ανέργους ενώ η ίδια η πολιτική 
αναγκάζει ακόμα και αυτούς τους κατ’ επίφαση ανέργους και μιλάω γι’ αυτούς που 
δουλεύουν περιστασιακά, μια φορά το μήνα, μια φορά την εβδομάδα, τρεις μήνες το 
χρόνο και ανασφάλιστοι μάλιστα γιατί υπάρχουν και τέτοιοι. Επειδή ξέρω πάρα πολύ 
καλά και το έχω αντιμετωπίσει στο Δ.Σ. και γενικότερα, θα μας πείτε πολύ καλά τα 
λέτε κι έτσι είναι τα πράγματα αλλά δε βγαίνουμε οικονομικά κλπ κι ότι κι εμείς 
συμπαραστεκόμαστε στον κόσμο κι ότι καταγγείλετε αυτές τις πολιτικές αλλά 
δυστυχώς στο τέλος θα επικαλεστείτε το νόμο, το θεσμό κλπ. Εμείς σας λέμε ευθέως 
ότι αν η δημοτική αρχή μείνει ταμπουρωμένη πίσω από την νομιμότητα, δεν 
πρόκειται σε καμιά περίπτωση να πάνε τα πράγματα μπροστά. Θα μου πείτε θα σας 
κάνουν έλεγχο νομιμότητας, για τέτοια πραγματικά, ακούστε λίγο, για μια τέτοια 
υπεράσπιση των λαϊκών αναγκών ιδιαίτερα σήμερα αν θέλετε να λέγεστε φιλολαϊκή 
δημοτική αρχή, έπρεπε στην πράξη να κουρελιάσετε την νομιμότητα και να ήσασταν 
σίγουροι ότι αν έφταναν τα πράγματα σε τέτοια σημεία, θα είχατε απέναντι σας την 
πλειοψηφία των δημοτών, την πλειοψηφία των εργαζομένων οι οποίοι μαζί θα ήταν 
στο μέτωπο, ακούστε να σας πω, και θα βρίσκατε πραγματικά συμπαραστάτες και θα 
ήσασταν από τις δημοτικές εκείνες αρχές που θα ανοίγατε το δρόμο για να παταχθεί  
η θυσία της εξαθλίωσης και να γίνετε υποστηρικτές ενός δημόσιου συστήματος, να 
μην το αναλύσω τώρα, παιδικών σταθμών με μόνιμους εργαζόμενους για να μην 
έρθουν πραγματικά τα χειρότερα. Έτσι έμπρακτα οι δημοτικές αρχές και όπου εμείς 
παλιότερα, γνωρίζει η κα δήμαρχος ίσως κι άλλοι ήμασταν μπροστά, έτσι άνοιξε ο 
δρόμος να παν τα πράγματα μπροστά, κι όχι με θυσίες και επικλήσεις.  
 Μελιόπουλος: Θα ξεκινήσω λίγο τα πράγματα από το τέλος. Η Λαϊκή 
Συσπείρωση καταψηφίζει την εισήγηση και δεν είναι δυνατόν να ψηφίσει κάτι η 
οποία βάζει τροφεία για παρερχόμενες υπηρεσίες. Η θέση της Λαϊκής Συσπείρωσης 
κύριοι σύμβουλοι, είναι ότι οι παιδικοί σταθμοί πρέπει να είναι δημόσιοι και να μην 
εισπράττουν τροφεία, να στεγάζονται σε κατάλληλες αίθουσες με αυλές, 
στελεχωμένοι με μόνιμο προσωπικό και καλά αμειβόμενο, να παρέχουν προσχολική 
αγωγή και όχι να είναι παιδο-φυλακτήρια. Για εμάς αυτή είναι η ελάχιστη υποχρέωση 
της πολιτείας απέναντι στους ανθρώπους του μόχθου, στους εργάτες, στους αγρότες, 
σε ανέργους κι ανασφάλιστους, τέλος πάντων στους ανθρώπους που παράγουν τον 
πλούτο εδώ αυτής της χώρας, αντί γι’ αυτό, ξέρουν όλοι πως έχουν καταντήσει οι 
παιδικοί σταθμοί,  παρ’ όλες τις φιλότιμες προσπάθειες των εργαζομένων, ξέρουμε 
και τις διαχρονικές ευθύνες και της κυβέρνησης. Να σας πω ποιος τους κατάντησε, 
τους κατάντησε η κυβέρνηση στην οποία στηρίζεται, η προηγούμενη κυβέρνηση που 



στηρίζει η αντιπολίτευση και εδώ οι ειδικοί στο δήμο, αυτοί τους κατάντησαν τους 
παιδικούς σταθμούς έτσι.  
 Παυλίδης: Από αύριο θα κάνω συμβούλιο να χαρίσουμε και μηδέν και αν 
αναλαμβάνουν και δεσμεύονται να πληρώσουν το προσωπικό και τα έξοδα των 
παιδικών. 
 Μελιόπουλος: κ.Παυλίδη αυτό που κάνετε δε σας τιμά. δε σας τιμά, δηλαδή 
πληρώνουν οι γονείς με το μισθό, δηλαδή με 100€ εισόδημα θα πληρώσει 70€, 
δηλαδή τον άνεργο ο οποίος τρέχει όλη τη μέρα να βρει δουλειά δεν του παίρνετε τα 
παιδιά και λέγονται αυτοί παιδικοί σταθμοί;  
 Πρόεδρος: Επιτρέψετε μου με την ιδιότητα του προέδρου για την 
προηγούμενη τετραετία, είχα πολύ μεγάλη εμπειρία από τους παιδικούς σταθμούς, 
κ.Μελιόπουλε ό,τι θα πω με πολύ συμπάθεια θα το πω στο πρόσωπο σας. Τη μια 
φορά λειτουργούν ως παιδο-φυλακτήρια και την άλλη φορά λέτε ό,τι συμβαίνει 
οφείλεται στο φιλότιμο των εργαζομένων. Αδικείτε πραγματικά τους εργαζομένους 
αν χτυπάτε μια στο καρφί, μια στο πέταλο. Σας βεβαιώνω λοιπόν χωρίς να έχω 
διάθεση να κάνω σπέκουλα τους εργαζόμενους, ότι η στελέχωση είναι από 
εξειδικευμένο επιστημονικά προσωπικό και παρέχεται πολύ υψηλού επιπέδου 
υπηρεσία. Ψηφιζουμε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την απόφαση του Δ.Σ. του νομικού 
προσώπου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. 
Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Κ. 
Κουτσαντάς. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 7 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Κ. Κοστογλίδου, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. 
Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος. 
 Ο σύμβουλος Γ. Σουμπέκας απουσίαζε κατά την ψηφοφορία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 44/2011 απόφαση του Δ.Σ. του Ν.Π. «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, 
Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας». 
3.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων Λ. Τσαβδαρίδη, Γ. Μελιόπουλου, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 9 του πρότυπου κανονισμού λειτουργίας ΝΠΔΔ Παιδικών & Βρεφονηπιακών 
Σταθμών (ΦΕΚ 497/β΄/2002).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την αριθ. 44/2011 απόφαση του διοικητικού  συμβουλίου του 
Νομικού Προσώπου «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, 
Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας» και εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη 
του υπέρ του καθορισμού των κριτηρίων α) επιβολής μηνιαίας οικονομικής εισφοράς 
(τροφεία) στις οικογένειες των φιλοξενούμενων παιδιών στους Βρεφονηπιακούς & 
Παιδικούς Σταθμούς του νομικού προσώπου και β)απαλλαγής ή μείωσης της εν λόγω 
οικονομικής εισφοράς, όπως αυτά αναλυτικά περιγράφονται στην παραπάνω 
απόφαση του Ν.Π.. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  685 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Σοφιανίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Κ. Τζήμας  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  
 


